



Letter to Parents No.6 – 2019/20

Dear Parents/ Guardians:

Prohibition on Face Covering Regulation Effective Starting from 5 October 2019

Our school is informed that in view of the social situation, the Prohibition on Face Covering Regulation, made under the Emergency Regulations Ordinance (Cap. 241), was passed by the Chief Executive in Council on 4 October 2019 and will take effect starting from 00:00 on 5 October 2019 (Saturday). In view of this, to avoid breaching the law inadvertently, our school advises parents to remind your children not to cover their faces in any manner when they go out. In fact, covering the faces to avoid being identified is not a usual and reasonable practice in interpersonal communication. There is absolutely no need and no reason for students to cover their faces when they participate in normal and usual activities, as well as interact with teachers and peers. Therefore, in principle, students should not wear masks or cover their faces in any manner both inside and outside schools, except for religious or health reasons. If students feel unwell, the best solution is to seek medical treatment and rest at home. We urge parents to set an example and serve as a role model for your children.

We also like to take this opportunity to remind parents to advise your children not to participate in chaotic, dangerous or illegal activities. We hope that parents could join hands with us to protect students so that they can focus on their studies and grow healthily in a peaceful and safe environment.

Should you have any queries, please contact the Class Teacher at 24762357.

Yours faithfully,



IU Kok-Kin
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

4.10.2019

Letter to Parents No.6 – 2019/20

Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School:

I, the parent/ guardian of _____ (_____ class)(_____ class no.), acknowledge the receipt of the circular.

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian: _____

_____.10.2019



家長通函第 6 號 - 2019/20

敬啟者：

《禁止蒙面規例》將於 2019 年 10 月 5 日起生效

本校得悉，行政長官會同行政會議因應社會情況及根據香港法例第 241 章《緊急情況規例條例》，已於 2019 年 10 月 4 日通過《禁止蒙面規例》，有關規例將於 2019 年 10 月 5 日（星期六）零時零分起正式生效。就此，本校懇請家長提醒子女外出時不要以任何方式遮蓋臉孔，以免誤墮法網。事實上，人與人之間交往的一般慣常、合理做法是不會為避免讓人識別而遮蓋臉孔的，同學們進行正常日常活動或與師長及同儕相處時絕對沒有需要，亦沒有理由遮蓋臉孔。因此，原則上，學生在校內或校外均不應戴上口罩或以任何其他方式遮蓋臉孔，有宗教或健康原因除外。如學生身體不適，最佳的做法是盡早求醫及留在家中休息。我們亦籲請家長為子女樹立良好榜樣，以身作則。

本校亦藉此機會提醒家長，勸喻子女切勿參與可能出現混亂、危險或違法的活動。本校期盼家長能與校方攜手合作，竭力守護學生，讓他們在平靜和安全的環境中專心學習，健康成長。

如有查詢，請致電 2476 2357 與班主任聯絡。

此致

各位家長



元朗公立中學校長

余國健謹啟

上述通告將上載至本校網頁，敬請家長瀏覽。

2019 年 10 月 4 日

家長通函第 6 號 - 2019/20

家長綜合回條

敬覆者：

本人已知悉有關《禁止蒙面規例》的事宜。

此覆

元朗公立中學校長

家長簽署：_____

家長姓名：_____

2019 年 10 月 日